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§ 167 

Utveckling av Vårbergs IP – konstgräsplaner - Inriktningsbeslut 
Dnr 08.01.01/241-2016.                              

 

BESLUT 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för utveckling av Vårbergs IP:s 

konstgräsplaner, med en beräknad sammanlagd investeringsutgift om 25,0 mnkr och en 

bedömd hyra om cirka 2,1 mnkr år 1. Inför kommande genomförandebeslut får 

förvaltningen rätt att av fastighetskontoret beställa framtagning av de handlingar som 

erfordras för att genomföra projektet.   

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av fastighetskontoret beställa framtagning 

av handlingar som underlag för ett kommande genomförandebeslut till en sammanlagd 

beräknad utgift om 1,0 mnkr. 

 

Ärendet 

 

Fastighetskontoret har fått i uppdrag av idrottsförvaltningen att ta fram erforderliga handlingar 

inför ett inriktningsbeslut gällande utveckling av Vårbergs IP. På idrottsplatsen föreslås bland 

annat att en omläggning av den befintliga uttjänta konstgräsplanen (11-spelsplan) genomförs 

parallellt som två nya konstgräsplaner (11-spels respektive 7-spels), med rundbana för 

skolfriidrott, motionsslinga och spontanidrott, anläggs. Den preliminära tidplanen anger att 

utvecklingen av Vårbergs IP kan vara klart i sin helhet år 2021 men kan färdigställas i olika 

etapper.  

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 

Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 
 
 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


